

Van: info@rosadoc.be
Verzonden: maandag 24 november 2014 12:20
Aan: Nieuwsarchief
Onderwerp: RoSa's vrouwennieuws

Is deze nieuwbrief niet goed leesbaar? Bekijk het nieuws dan hier in je browser.

Vrouwennieuws

24 november 2014

Nieuw op de RoSa-website

Say NO - UNiTE to end violence against Women



Ook in 2014 gaat de VN-campagne 'UNiTE to End Violence against Women' op 25 november opnieuw van start. Doel is geweld tegen meisjes en vrouwen wereldwijd te voorkomen en uit te bannen.

In het nieuws

- Geboortebeperking van de toekomst: sluit de poort (De Morgen, 24/11/2014)
- "Betrek Afghaanse vrouwen meer bij toekomst land" (De Morgen, 24/11/2014)
- Glazen plafond intact in Vlaamse kabinetten (De Morgen, 24/11/2014)
- Waarom vinden vrouwen zichzelf altijd lelijker dan ze zijn? (De Morgen, 24/11/2014)
- 'Betrek Afghaanse vrouwen meer bij toekomst land' (De Volkskrant, 24/11/2014)
- Les viols, ce mal que les universités américaines peinent ♦ éradiquer (La Libre Belgique, 24/11/2014)
- En Afghanistan, "la paix avec les talibans ne doit pas se faire au détriment des femmes" (La Libre Belgique, 24/11/2014)
- Italy's first female astronaut arrives at space station (BBC News, 24/11/2014)
- We don't know why a mum abandoned her newborn baby. But we do know that the system fails mothers (The Guardian, 24/11/2014)
- ♦If you want to clean Mumbai, give us women the responsibility♦ (The Guardian, 24/11/2014)
- Taliban peace talks a threat to women♦s rights in Afghanistan, Oxfam warns (The Guardian, 24/11/2014)
- Grosse Koalition Neuer Krach um die Frauenquote (Sueddeutsche Zeitung, 24/11/2014)
- Wird die Frauenquote in der grossen Koalition zu sehr verwässert? (Sueddeutsche Zeitung, 24/11/2014)
- Amper 2 op de 13 Vlaamse kabinetschefs is een vrouw (De Morgen, 23/11/2014)
- Deze week in het nieuws: kritiek op de beleidsbrieven, stakingsdreigingen en de combinatie werk-gezin (De Morgen, 23/11/2014)
- Provinciale actie rond huiselijk geweld op Antwerps Theaterplein (De Redactie, 23/11/2014)
- "Voorstel voor 30 urenweek komt van andere planeet" (De Redactie, 23/11/2014)
- ♦Veel vrouwen kunnen combinatie werk-gezin niet meer maken♦ (De Redactie, 23/11/2014)

- "Glazen plafond in Vlaamse kabinetten" (De Redactie, 23/11/2014)
- "Ik voelde me de heldin. Nee, ik was de heldin!" (De Redactie, 23/11/2014)
- Hallo, ik ben jouw mama. Ken je me nog? (De Wereld Morgen, 23/11/2014)
- Britse demonstrante vrijgelaten uit gevangenis Iran (De Volkskrant, 23/11/2014)
- Des slogans pornographiques sur des vêtements pour bébé (La Libre Belgique, 23/11/2014)
- Sabine de Bethune déplore le faible nombre de femmes dans les cabinets flamands (La Libre Belgique, 23/11/2014)
- Chronologie de la contraception et l'avortement en France (Le Monde, 23/11/2014)
- Au Honduras, une femme meurt toutes les quatorze heures (Le Monde, 23/11/2014)
- Qui est vraiment Rula Ghani, la première dame d'Afghanistan ? (Le Monde, 23/11/2014)
- Don't ban sexist idiots from the UK. Ban the real haters (The Guardian, 23/11/2014)
- Women fill Wembley to cap year of kicking down sports gender bar (The Guardian, 23/11/2014)
- How magazine websites for young women are filling a gap in the market (The Independent, 23/11/2014)
- British-Iranian 'volleyball woman' Ghoncheh Ghavami released from Tehran jail, family says (The Independent, 23/11/2014)
- Social Enterprise Awards 2014: Who is Britain's most ethically savvy woman? (The Independent, 23/11/2014)
- Clare Balding: 'Women's sport is kicking off at last' (The Independent, 23/11/2014)
- How Colleges Deal With Rape Claims (The New York Times, 23/11/2014)
- When Their Workday Ends, More Fathers Are Heading Into the Kitchen (The New York Times, 23/11/2014)
- Bringing Education to African Girls (The New York Times, 23/11/2014)
- Home-Birth Film Prepares for Redelivery, Worldwide (The New York Times, 23/11/2014)
- Women on boards: How Canadian industries stack up (The Globe and Mail, 23/11/2014)
- Why are Canada's resource boards behind the curve? (The Globe and Mail, 23/11/2014)
- A slow unveiling of gender diversity plans in Canadian companies (The Globe and Mail, 23/11/2014)
- Time maakt shortlist voor persoon van het jaar bekend (De Standaard, 22/11/2014)
- Veroordeelde Russische spionne vervroegd vrijgelaten in Duitsland (De Standaard, 22/11/2014)
- Mon cerveau a-t-il un sexe? (De Standaard, 22/11/2014)
- Fatma (25) is de nieuwe miss moslima (De Morgen, 22/11/2014)
- Hoe vrouwen elkaar naar de jaren vijftig katapulteren (De Morgen, 22/11/2014)
- Voor het eerst vrouw verantwoordelijk voor dessertjes Witte Huis (De Morgen, 22/11/2014)
- Geen topless vrouwen meer in de supermarkt (De Redactie, 22/11/2014)
- Russische spionne vrijgelaten in Duitsland in mogelijke ruil (De Volkskrant, 22/11/2014)
- Witte Huis krijgt vrouw als toetjeschef (De Volkskrant, 22/11/2014)
- "Avorteurs, assassins": des milliers d'Espagnols manifestent contre l'avortement (La Libre Belgique, 22/11/2014)
- L'Eglise dénonce une banalisation sans précédent de l'avortement (Libération, 22/11/2014)
- Lammilly, l'anti-Barbie, une poupée à la silhouette de femme normale (Libération, 22/11/2014)
- Startup bros trying to bio-hack vaginas is the problem with Silicon Valley (The Guardian, 22/11/2014)
- India's sterilisation camps must give way to proper family planning (The Guardian, 22/11/2014)
- Schools should counter violence against women 'attitudes', says AM (BBC News, 22/11/2014)
- When will harassment change? It already has (The Globe and Mail, 22/11/2014)
- Femma en Unizo-topman in de clinch over 30-urenweek (De Standaard, 21/11/2014)
- Campagne tegen geweld op vrouwen: Schelden of slaan, het komt even hard aan (De Standaard, 21/11/2014)
- Een ontvullende blik in het leven van een jihadbruid (De Morgen, 21/11/2014)
- Voor het eerst verzorgt een vrouwelijke chef de desserts in het Witte Huis (De Redactie, 21/11/2014)
- Femma en Unizo-topman in de clinch (De Redactie, 21/11/2014)
- "Powerwifven" over vrouwen die seksueel misbruikt zijn (De Redactie, 21/11/2014)
- Een kortere werkweek: goed voor bijna alles - Sofie De Graeve (De Redactie, 21/11/2014)
- Nieuw voorbehoedsmiddel in de maak: de anticonceptiesluis (De Volkskrant, 21/11/2014)
- The word of Mrs Gates: 'Invest in a woman and you invest in everyone' (The Independent, 21/11/2014)
- Jane Byrne: Politician who remains the only woman to serve as mayor of one of the three largest cities in America (The Independent, 21/11/2014)
- The Duchess of Alba: Flamboyant aristocrat, the world's most ennobled person, who scandalised Spain with her marriages to younger men (The Independent, 21/11/2014)
- Saudi Arabian women 'questioned by morality police' for organising beauty pageant (The Independent, 21/11/2014)
- Je ne faisais que crier: tabassée, enfermée puis évadée, une prostituée raconte (Libération, 21/11/2014)
- How the police are letting sexual assault victims down (The Guardian, 21/11/2014)
- Mike Nichols made films about women - sadly a rarity in Hollywood (The Guardian, 21/11/2014)
- Do men really need to feel the pain of childbirth to empathise with women? (The Guardian, 21/11/2014)

- Sorry Lammily, your dumpy looks won't fool many little girls (The Guardian, 21/11/2014)
- Programmer Barbie isn't about girls in science ♦ it's just more fake plastic femininity (The Guardian, 21/11/2014)
- Barbie computer engineer story withdrawn after sexism row (The Guardian, 21/11/2014)
- Women 'belittled, underappreciated and underpaid' in tech industry (The Guardian, 21/11/2014)
- Bill Cosby and the rape accusers: stop looking away and start believing women (The Guardian, 21/11/2014)
- Afghan women's voices must be heard to build a better country (The Guardian, 21/11/2014)
- Retired lawyer gives Tanzanian girls, women a boost (The Globe and Mail, 21/11/2014)
- Chasing the Fairy-Tale Wedding (The New York Times, 21/11/2014)
- In a Queens Court, Women in Prostitution Cases Are Seen as Victims (The New York Times, 21/11/2014)
- Does the University of Virginia Have a Culture of Silence Around Sexual Assault (The New York Times, 21/11/2014)
- New-York Historical Society to Open Center for Women's History (The New York Times, 21/11/2014)
- Geburtssimulation in China Wehen für Männer (Sueddeutsche Zeitung, 21/11/2014)
- Een kortere werkweek: goed voor bijna alles (De Wereld Morgen, 20/11/2014)
- Ouders, kinderen en loopbaan: het jongleren voorbij? (De Wereld Morgen, 20/11/2014)

 Word fan van [RoSa documentatiecentrum](#) op Facebook.

De RoSa vrouwennieuws mailing brengt een dagelijkse selectie vrouwennieuws uit de internationale pers. Meer [vrouwennieuws](#) vind je op de vertrouwde vrouwennieuwspagina's op www.rosadoc.be
 Wil je deze mailing niet langer ontvangen? Mail naar docwerk@rosadoc.be met de vermelding "uitschrijven vrouwennieuws".

Je ontvangt deze nieuwsbrief omdat je bent ingeschreven in de mailinglist van RoSa vzw.

Van werk of internetprovider veranderd? Pas je gegevens aan en ga naar:

http://www.rosadoc.be/phplist/public_html/lists/?p=preferences&uid=74cb7b744ba7aad68bc76df6de0c132d

POWERED BY [PHPLIST](#)

--

This message has been scanned for viruses and dangerous content by [Amsab-ISG](#), and is believed to be clean.